

卫理公会以萨迦守望者 03-09/06/2021

六月第一个星期的祷告事项

一、家庭

- 1.在 MCO 期间，为着各个家庭仍旧可以透过科技与网络与身处不同地方的家人联系，保持与拉近家人们的关系献上感恩祷告。
- 2.在 MCO 期间，为着全家人可以聚集在一起参与线上的敬拜，一起领受上帝的话语献上感恩祷告。

二、教会

- 1.在 MCO 期间，为着教会牧者和领袖继续各按其职地带领和服事弟兄姐妹献上感恩祷告。
- 2.在 MCO 期间，为着教会参与直播团队服事的弟兄姐妹风雨无阻和尽心尽意的服事，让许多信徒得以参与献上崇拜和聚会献上感恩祷告。

三、国家

- 1.在 MCO 期间，为着联邦政府和州政府所给予的经济援助配套，有助于舒缓人民的生活压力献上感恩祷告。
- 2.在 MCO 期间，为着我国内阁正副部长们捐出三个月薪金，投入国家灾难信托基金，成为抗疫的费用献上感恩祷告。

四、世界

- 1.在疫情期间，为着许多滞留在当地的宣教士仍旧带着宣教心，牧养情来服事当地的人群献上感恩祷告。
- 2.在疫情期间，为着各国为着全国前线人员尽心尽力地守住岗位来照顾全国人民的安全健康献上感恩祷告。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 03-09/06/2021

Prayer items 1st week of June

A. Family

1. Give thanks for all families that, though they are staying apart from each other, they can still keep in touch, and get closer through the use of the internet and other technologies during MCO period.
2. Give thanks and pray that whole families can attend online worship together and receive God's word during this MCO period.

B. Church

1. Give thanks and pray for Pastors and church leaders as they continue to lead and serve the church as each part does it work during the MCO period.
2. Give thanks and pray for God's blessings to be upon the effort and hardwork of Broadcasting team in churches, so that all can join online services and meetings smoothly during MCO period..

C. Nation

1. Give thanks and pray for federal and state government's financial aids, that it may ease people's stress during MCO period.
2. Give thanks for our ministers and deputy ministers who are willing to donate their salary for 3 months, which is to be placed in the COVID-19 relief fund.

D. World

1. Give thanks and pray for missionaries who have stayed at their mission field, to minister to the local people there during the pandemic.
2. Give thanks and pray for all front-liners who continue to give their best to take good care of the peoples' health throughout this pandemic.

Isakhar Pengawal Methodist 03-09/06/2021

Doa minggu pertama Jun

A. Keluarga

1. Berdoa mengucap syukur kerana setiap keluarga masih dapat berkomunikasi dan menjalinkan hubungan erat dengan ahli-ahli keluarga mereka yang berada di tempat lain melalui teknologi dan Internet sepanjang tempoh PKP.
2. Berdoa mengucap syukur untuk ahli-ahli keluarga dapat berkumpul untuk ibadah atas talian dan mempelajari firman Tuhan bersama-sama sepanjang tempoh PKP.

B. Gereja

1. Berdoa mengucap syukur untuk para pendeta dan pemimpin gereja kerana mereka dapat terus memimpin dan melayani saudara-saudari dengan taat setia sepanjang tempoh PKP.
2. Berdoa mengucap syukur untuk saudara-saudari gereja yang mengambil bahagian dalam pelayanan siaran langsung dengan sepenuh hati supaya jemaat gereja lain dapat mengambil bahagian dalam ibadah dan persaudaraan atas talian sepanjang tempoh PKP.

C. Negara

1. Berdoa mengucap syukur atas bantuan kewangan sempena PKP yang diberikan oleh kerajaan persekutuan dan juga kerajaan negeri untuk meringankan bebanan hidup rakyat Malaysia sepanjang tempoh PKP.
2. Berdoa mengucap syukur untuk menteri dan timbalan menteri negara kita yang menyumbangkan gaji selama 3 bulan ke dalam Akaun Amanah Bencana untuk membiayai perbelanjaan berkaitan Covid-19 sepanjang tempoh PKP.

D. Dunia

1. Berdoa mengucap syukur untuk para pekerja misi yang masih tetap berada di ladang pelayanan, melayani penduduk setempat dengan jiwa misi dan hati gembala sepanjang tempoh wabak .
2. Berdoa mengucap syukur untuk barisan hadapan di seluruh dunia yang tetap berjuang dan bertugas tanpa henti untuk menjaga keselamatan dan kesihatan rakyat negara masing-masing sepanjang tempoh wabak.